

Material Information Disclosure Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date:	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ:
20/09/2022	Al Safat Investment Company	شركة الصفاة للاستثمار	2022/09/20
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>The meeting of the board of Director of AlSafat Investment company was convened on Tuesday, 20/09/2022 at 1:00 PM. Whereas, the board unanimously approved the valuation report of the asset valuator and the fairness opinion of the investment advisor regarding the fairness of the valuation, and swap shares that the shareholding of Cap Corp Investment Company will receive in the capital of AlSafat Investment Company due to the merger by Amalgamation between the Companies.</p> <p>It was also decided to continue with the rest of the procedures to get approval from regulators and apply to the capital market authority to obtain the necessary regulatory approval, and that the required disclosures will be made pursuant to the provisions of Module (9) (Mergers and Acquisitions) of the Bylaws of Law No. 7 of 2010, as amended.</p>		<p>عقد مجلس إدارة شركة الصفاة للاستثمار يوم الثلاثاء الموافق 2022/09/20 في تمام الساعة 1:00 بعد الظهر حيث وافق المجلس بالاجتماع على تقرير مقوم الأصول ورأي مستشار الاستثمار بشأن عدالة ذلك التقييم، والمقابل الذي سيحصل عليه مساهمي شركة كاب كورب للاستثمار من أسهم في رأس مال شركة الصفاة للاستثمار جراء عملية الاندماج عن طريق الضم بين الشركتين.</p> <p>كما تقرر الاستمرار في إتخاذ باقي الإجراءات للموافقة من الجهات الرقابية والتقدم للسادة/ هيئة أسواق المال للحصول على الموافقة اللازمة، وبناءً عليه سيتم عمل الافصاحات اللازمة قانوناً وفقاً لأحكام الكتاب التاسع (الاندماج والاستحواذ) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما.</p>	
The Financial Effect of the Material Information on the Company		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي على الشركة	
<p>No financial impact for the time being, the procedures for merger by amalgamation are subject to prior approvals of the relevant regulatory authorities and the approvals of extraordinary shareholders assemblies of both companies.</p>		<p>لا يوجد أثر مالي حالياً، علماً بأن إجراءات عملية الاندماج عن طريق الضم تخضع للموافقات المسبقة من الجهات الرقابية ذات الصلة وكذلك موافقات الجمعية العامة غير العادية للشركتين.</p>	
<p>Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.</p> <p>If a Listed company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.</p>		<p>يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. و يستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات و ما يشبهها من عقود.</p> <p>إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها و لها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.</p>	

A

AB